

## 南區區議會（2008–2011）第八次會議議程

### Agenda for the Eighth Meeting of the Southern District Council (SDC) (2008–2011)

日期：2009年1月8日  
（星期四）

Date: Thursday, 8 January 2009

時間：下午二時三十分

Time: 2:30 p.m.

地點：香港香港仔  
香港仔海傍道3號  
逸港居一字樓  
南區區議會會議室

Venue: SDC Conference Room  
1/F, Ocean Court,  
3 Aberdeen Praya Road,  
Aberdeen, Hong Kong.

### 議程 Agenda

- 一、 民政事務局副局長與南區區議會議員會面  
（議會文件 9/2009 號）
  1. Under Secretary for Home Affairs' Meeting with SDC Members  
(SDC Paper No. 9/2009)
  
- 二、 通過於 2008 年 11 月 13 日舉行的南區區議會第七次會議紀錄初稿
  2. Confirmation of the draft minutes of the seventh SDC meeting held on  
13 November 2008
  
- 三、 上次會議續議事項  
（議會文件 8/2009 號）
  3. Matters Arising from the Last Meeting  
(SDC Paper No. 8/2009)
  
- 四、 動議辯論：反對政府擬把屬於公共空間的淺水灣海景大樓和毗鄰公眾停車場私有化和用作發展酒店用途  
（動議由馮仕耕議員及陳岳鵬議員提出）  
（議會文件 10/2009 號）
  4. Motion Debate: Objection to the Government's plan to privatize Seaview Building and the adjacent public car park site, which are public space, and to use them for hotel purposes  
(SDC Paper No. 10/2009)

- 五、 關注港燈電費高企問題  
(此項議程由麥志仁議員及林玉珍議員提出)  
(議會文件 11/2009 號)
5. Concerns over the high tariff charged by the Hong Kong Electric Co. Ltd.  
(Item raised by Mr. MAK Chi-yan and Ms LAM Yuk-chun)  
(SDC Paper No. 11/2009)
- 六、 食物環境衛生署二零零九年南區推廣期滅鼠運動  
(此項議程由食物環境衛生署提出)  
(議會文件 12/2009 號)
6. Anti-rodent campaign 2009 of Food and Environmental Hygiene Department  
(Item raised by Food and Environmental Hygiene Department)  
(SDC Paper No. 12/2009)
- 七、 成立 2009 年南區慶祝國慶籌備委員會  
(議會文件 13/2009 號)
7. Setting up of the Southern District Celebration for National Day Organizing Committee 2009  
(SDC Paper No. 13/2009)
- 八、 成立南區配合 2009 東亞運動會籌備委員會  
(議會文件 14/2009 號)
8. Setting up of the Southern District Promoting East Asian Games 2009 Organizing Committee  
(SDC Paper No. 14/2009)
- 九、 南區區議會聘請合約人員的安排  
(議會文件 15/2009 號)
9. Arrangements for employment of contract staff for SDC  
(SDC Paper No. 15/2009)
- 十、 南區健康城市及安全社區計劃及職業安全健康局相關的推廣工作  
(議會文件 16/2009 號)
10. Southern District Healthy City and Safe Community Project and the related promotion work carried out by Occupational Safety & Health Council  
(SDC Paper No. 16/2009)

- 十一、南區區議會撥款申請：健康城市及安全社區推廣活動  
(議會文件 17/2009 號)
11. Application for DC Funds: Activities for the promotion of Healthy City and Safe Community  
(SDC Paper No. 17/2009)
- 十二、其他事項
12. Any Other Business
- (a) 南區區議會議員與立法會議員會面及午宴  
SDC Members' Meeting-cum-luncheon with Legislative Council Members

## **第二部份 — 參考文件**

### **Part II - Items for Information**

- 一、分區委員會報告  
(議會文件 1/2009 號)
1. Report from Area Committees  
(SDC Paper No. 1/2009)
- 二、地區設施管理委員會於 2008 年 12 月 18 日舉行的第七次會議報告  
(議會文件 2/2009 號)
2. Report of the 7<sup>th</sup> meeting of the District Facilities Management Committee held on 18 December 2008  
(SDC Paper No. 2/2009)
- 三、社區事務及宣傳委員會於 2008 年 12 月 22 日舉行的第七次會議報告  
(議會文件 3/2009 號)
3. Report of the 7<sup>th</sup> meeting of the Community Affairs and Publicity Committee held on 22 December 2008  
(SDC Paper No. 3/2009)
- 四、地區發展及環境事務委員會於 2008 年 12 月 8 日舉行的第七次會議報告  
(議會文件 4/2009 號)
4. Report of the 7<sup>th</sup> meeting of the District Development and Environment Committee held on 8 December 2008  
(SDC Paper No. 4/2009)

- 五、 交通及運輸事務委員會於 2008 年 11 月 24 日舉行的第七次會議報告  
（議會文件 5/2009 號）
5. Report of the 7<sup>th</sup> meeting of the Traffic and Transport Committee held on 24 November 2008  
(SDC Paper No. 5/2009)
- 六、 南區地區管理委員會於 2008 年 11 月 26 日舉行的第一百五十六次會議報告  
（議會文件 6/2009 號）
6. Report of the 156<sup>th</sup> Southern District Management Committee Meeting held on 26 November 2008  
(SDC Paper No. 6/2009)
- 七、 2008-09 年度南區區議會撥款財政報告  
（截至 28.12.2008）  
（議會文件 7/2009 號）
7. Financial Statement in respect of SDC Funds 2008-09 (Position as at 28.12.2008)  
(SDC Paper No. 7/2009)

南區區議會秘書處

2008 年 12 月

Southern District Council Secretariat

December 2008

歡迎公眾人士旁聽上述會議。公眾人士如欲索取上述討論事項的會議紀錄，請於辦公時間內致電 2814 5800 與區議會秘書處聯絡。

Members of the public who intend to sit in on the above meeting and require simultaneous interpretation service or who wish to have an English version of the minutes of the above meeting on any specific items, please contact the Southern District Council Secretariat at 2814 5800 during office hours and for the former at least three days before meeting for necessary arrangement.